



SUBJECT:MSC NOTICE--- SI accuracy to SAUDI ARABIA

DATE: 10 December, 2024

Dear Customer,

尊敬的客户,

According to our SAUDI ARABIA agency's newest alerting , any amendment after the vessel's departure might be subject to customs penalties.

根据我司最新沙特阿拉伯目的港代理警示, 请注意进口至沙特阿拉伯货物船开后任何更改海关可能征收高额罚金。

All sub-agent should be responsible for SI (include MSC CODE) accuracy to avoid any unnecessary cost.

请贵司在提交 SI (包括 MSC CODE) 时务必确认信息的正确性, 以避免不必要的损失。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机, 我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问, 欢迎垂询。

Please do not reply to this email. In case of any questions or doubts, please contact:

请勿直接回复此邮件。如有疑问, 请联系: 61043333 转单证部

For more information, please visit website : <http://web.lindomsc.com/list.aspx?CatIDX=133>

更多港口要求更新请查询联东网——目的港文件通知

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited